
PROTOKÓŁ NR 3/15 
Z POSIEDZENIA KOMISJI DS. OCHRONY ZDROWIA, RODZINY I SPRAW SPOŁECZNYCH, 

KTÓRE ODBYŁO SIĘ W DNIU 18 MARCA 2015 ROKU 
 
 
Przewodniczący Komisji ds. Ochrony Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych radny Jerzy Słodczyk 
powitał przybyłych na posiedzenie Komisji radnych i gości. Na podstawie listy obecności (załącznik  
nr 1) stwierdził prawomocność obrad. Następnie zapoznał obecnych z porządkiem obrad: 
 
1. opiniowanie projektów uchwał na najbliŜszą sesję Rady Powiatu: 

a) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnogórskiego na lata 
2015 – 2026 (druk nr 16/2015), 

b) w sprawie budŜetu Powiatu Tarnogórskiego na 2015 rok (druk nr 17/2015), 
c) w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Tarnowskich Górach za rok 2014 (druk nr 23/2015), 
d) w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej 

realizowanego w Powiecie Tarnogórskim w latach 2012 – 2014” za rok 2014 (druk nr 
24/2015), 

e) w sprawie emisji obligacji komunalnych Powiatu Tarnogórskiego oraz określenia zasad ich 
zbywania, nabywania i wykupu (druk nr 25/2015), 

f) w sprawie zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych (druk nr 26/2015), 

g) w sprawie stanowiska Rady Powiatu Tarnogórskiego dotyczącego braku alokacji środków  
na finansowanie powiatowych inwestycji drogowych w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 2014-2020 (druk nr 27/2015), 

2. informacja dotycząca dostosowania Wielospecjalistycznego Szpitala Powiatowego S.A.  
w Tarnowskich Górach do wymogów rozporządzenia Ministra Zdrowia, 

3. informacja dotycząca działalności Wielospecjalistycznego Szpitala Powiatowego S.A.  
w Tarnowskich Górach za IV kwartał 2014 roku, w tym informacja o sytuacji finansowej Spółki, 

4. przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji, 
5. sprawy bieŜące. 
 
Porządek obrad został przyjęty w głosowaniu – 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 
 
Ad. 1g) 
Pan Jarosław WasąŜnik Naczelnik Wydziału Strategii, Promocji i Sportu przedstawił projekt uchwały  
w sprawie stanowiska Rady Powiatu Tarnogórskiego dotyczącego braku alokacji środków  
na finansowanie powiatowych inwestycji drogowych w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Śląskiego na lata 2014-2020. 
 
Przybył radny Jan Gryc. 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały w głosowaniu - 5 głosów „za”, 0 głosów 
przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
 
Ad. 1c) 
Pani Klaudia Zyśk Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Tarnowskich Górach 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie w Tarnowskich Górach za rok 2014. 
 
Radny Stanisław Kowolik zapytał czy przewiduje się w tym roku szkolenia dla kandydatów  
na rodziców zastępczych. 
 
Pani Klaudia Zyśk odpowiedziała, Ŝe pracownicy PCPR są wyszkolonymi trenerami i prowadzą 
szkolenia w ramach obowiązków słuŜbowych. Obecnie odbywa się jedno szkolenie, a kolejne zostało 
zaplanowane na miesiąc wrzesień. Ponadto poinformowała, Ŝe na stronie internetowej PCPR znajdują 
się informacje na temat rodzicielstwa zastępczego. Przeprowadzana jest równieŜ akcja promująca 
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temat rodzicielstwa zastępczego i naboru kandydatów. Odbywają się takŜe spotkania integracyjne 
związane z obchodami Dnia Rodzicielstwa Zastępczego. 
 
Radny Stanisław Kowolik zwrócił uwagę na problem dzieci, które zostały odebrane rodzicom i czekają  
na umieszczenie w jakiejś formie opieki zastępczej. Zapytał czy liczba dzieci do umieszczenia  
w rodzinach zastępczych jest cały czas wyŜsza od liczby wolnych miejsc w tych rodzinach. 
 
Pani Klaudia Zyśk potwierdziła, Ŝe cały czas istnieje niedobór w tym zakresie. Czasem zdarza się,  
Ŝe są wolne miejsca w rodzinach zakwalifikowanych do „określonego typu dziecka”. Jako przykład 
podała rodziców w młodym wieku, którzy oczekują na skierowanie do ich rodziny małego dziecka. 
 
Radna Krystyna Trzęsiok zapytała czy pracownicy PCPR są zapraszani do placówek oświatowych  
i szkół na terenie powiatu czy placówki zgłaszają potrzebę przeprowadzenia konsultacji. 
 
Pani Klaudia Zyśk odpowiedziała, Ŝe PCPR ściśle współpracuje ze szkołami, przedszkolami  
i Ŝłobkami. Informacja na ten temat znajduje się na str. 24 sprawozdania. Dodała, Ŝe jeŜeli szkoła 
zgłosi potrzebę zorganizowania szkolenia i PCPR jest w stanie je przeprowadzić, to takie szkolenie 
zostaje zorganizowane. 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały w głosowaniu - 5 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
 
Ad. 1d) 
Pani Klaudia Zyśk Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Tarnowskich Górach 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Programu Rozwoju 
Pieczy Zastępczej realizowanego w Powiecie Tarnogórskim w latach 2012 – 2014” za rok 2014. 
 
Radna Krystyna Trzęsiok poprosiła o wyjaśnienie pojęcia „rodzina specjalistyczna”. 
 
Pani Klaudia Zyśk wyjaśniła, Ŝe w takiej rodzinie zostaje umieszczone dziecko posiadające orzeczenie  
o niepełnosprawności. 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały w głosowaniu - 5 głosów „za”, 0 głosów 
przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
 
Ad. 1f) 
Pani Beata Dymarczyk-Grochowina Pełnomocnik ds. Osób Niepełnosprawnych przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych. 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 
 
Obecnych na sali 4 członków Komisji. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały w głosowaniu - 4 głosy „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
 
Ad. 1a) 
Pan Cezary Baryłko Skarbnik Powiatu przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Tarnogórskiego na lata 2015 – 2026. 
 
Radny Sławomir Wilk poruszył temat działań reorganizacyjnych w zakresie oświaty. Dodał, Ŝe takie 
działania są bardzo źle odbierane społecznie, ale są konieczne ze względu na malejącą liczbę 
uczniów i coraz mniejszą ilość środków na utrzymanie szkół. 
 
Radny Jan Gryc zwrócił uwagę na konieczność łączenia niektórych szkół. 
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Radna Krystyna Trzęsiok odniosła się do tematu rosnących kosztów utrzymania placówki oświatowej. 
Przyznała, Ŝe decyzje związane z likwidacją takich placówek są niepopularne. RównieŜ uwaŜa,  
Ŝe warto rozwaŜyć rozwiązanie polegające na łączeniu placówek. Następnie zapytała czy znany jest 
koszt utrzymania jednego ucznia w szkole, czy takie badania były prowadzone. 
 
Skarbnik Powiatu odpowiedział, Ŝe koszty są badane w sposób wyrywkowy. Nigdy nie 
przeprowadzono badania w sposób pełny, w postaci opracowania czy audytu. WaŜne jest to, aby 
skorzystać z wyników takich opracowań, co nie zawsze jest moŜliwe z uwagi na kwestie społeczne. 
 
Wywiązała się dyskusja na temat skutków malejącej liczby uczniów w szkołach powiatowych,  
zmniejszenia subwencji oświatowej, sytuacji w oświacie w poprzednich kadencjach oraz moŜliwości 
pozyskania uczniów z terenu innych powiatów. 
 
Radny Stanisław Kowolik zwrócił uwagę, Ŝe moŜna stawać przed róŜnego rodzaju ścieŜkami 
działania, jednak te radykalne, takie jak likwidacja, powinny zostać odsunięte. NaleŜy podjąć kroki 
przemyślane, aby pewne cele uzyskać bez wywoływania niepokojów społecznych. Szkoła tak jak dom 
kultury w róŜnych przysiółkach i częściach gmin spełnia rolę wyjątkową. Dodał, Ŝe oczekuje  
od Zarządu Powiatu konkretnych propozycji. Następnie zapytał jak w ostatnich kilku latach 
przedstawiała się wysokość subwencji. 
 
Skarbnik Powiatu podał jako przykład wykonanie subwencji oświatowej w 2012 roku, które stanowiło 
kwotę ok. 63 mln złotych. 
 
Radny Stanisław Kowolik zwrócił uwagę, Ŝe w Powiecie Tarnogórskim subwencja oświatowa maleje  
i taka tendencja występuje juŜ od dawna. Zatem organ wykonawczy powinien był podjąć pewne 
działania audytowe o wiele wcześniej. Pewne koncepcje powinny być juŜ opracowane i w obecnej 
kadencji pozostałaby do rozwiązania kwestia społeczna. Rozumie, Ŝe audyt zostanie przeprowadzony  
i Zarząd w moŜliwie krótkim czasie przedstawi płynące z niego wnioski. Następnie poprosił, aby 
Skarbnik potwierdził, Ŝe wszystkie kwoty, które wynikają z Programu postępowania naprawczego, 
zostały uwzględnione zarówno po stronie wydatków jak i dochodów. Następnie zapytał o wydatek 
związany z najmem lokalu, w którym mieści się Powiatowy Urząd Pracy w wysokości 140 tys. złotych. 
 
Skarbnik Powiatu odpowiedział, Ŝe wydatek ten został zaplanowany na 2015 rok. Nie było moŜliwości, 
aby nie rezerwować pieniędzy na zapłatę czynszu, poniewaŜ umowa nadal obowiązuje. Zawsze 
istnieje moŜliwość zmniejszenia planu. Przypomniał, Ŝe podczas przedstawiania Programu 
postępowania naprawczego zwracano uwagę na to, Ŝe wiele efektów będzie widocznych dopiero  
w 2016 a nawet 2017 roku. 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały w głosowaniu - 3 głosy „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”. 
 
Ad. 2 i 3 
Pan Jerzy Ptak Prezes Zarządu Wielospecjalistycznego Szpitala Powiatowego S.A. w Tarnowskich 
Górach przedstawił informację dotyczącą dostosowania WSP S.A. w Tarnowskich Górach  
do wymogów rozporządzenia Ministra Zdrowia. Powiedział, Ŝe powyŜsze dostosowanie dotyczy 
zarówno przedsięwzięć kosztownych i trudnych jak i drobnych, związanych z niewielkimi wydatkami. 
Następnie omówił poszczególne działania, w tym kwestię przemieszczenia łóŜek szpitalnych  
w związku ze zmniejszeniem ich liczby, wymianę drzwi, zakup i zainstalowanie myjni  
– dezynfektora, zmianę lokalizacji pracowni audiometrii i tympanometrii. Ponadto wskazał  
na konieczność zamontowania Ŝaluzji okiennych oraz pomalowania ścian specjalnym roztworem 
pozwalającym na zachowanie właściwych warunków higienicznych. Dodał, Ŝe działania te są w trakcie 
realizacji. Następnie powiedział, Ŝe kolejnym etapem jest dostosowanie szpitala do wymagań unijnych 
i omówił kwestię budowy bloku operacyjnego. Poinformował, Ŝe zostaną podjęte działania w celu 
pozyskania środków unijnych na realizację powyŜszego przedsięwzięcia. Ponadto planuje się 
doposaŜenie szpitala w sprzęt medyczny. Podkreślił, Ŝe wszystkie zmiany mają słuŜyć podwyŜszeniu 
poziomu świadczonych przez szpital usług medycznych. 
 
Radny Sławomir Wilk zapytał na jakim etapie jest uruchomienie oddziału kardiologii inwazyjnej. 
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Pan Jerzy Ptak odpowiedział, Ŝe cała ta sprawa była nieprzygotowana i omówił związane z nią 
problemy organizacyjne i prawne. Poinformował, Ŝe niedawno szpitalowi zostały przedstawione 
dokumenty zmierzające do zawarcia umowy, którą przygotowuje druga strona. Dodał, Ŝe jest  
to oddział perspektywiczny, poniewaŜ zastosowana tam technologia jest jedną z najnowszych  
na świecie. Gdy druga strona będzie juŜ pod względem moŜliwości formalno-prawnych tak daleko, 
aby szpital miał moŜliwość podpisania umowy, to nie będzie stało nic na przeszkodzie, aby taką 
umowę zawrzeć. Podkreślił, Ŝe wszystkie kwestie są na bieŜąco ustalane z Radą Ordynatorów. 
 
Radny Sławomir Wilk zapytał czy to prawda, Ŝe na ww. oddziale znajduje się wysokiej jakości sprzęt, 
który jednak ze względów proceduralnych nie moŜe być wykorzystywany i w jakim czasie będzie 
moŜliwe korzystanie z tego sprzętu. 
 
Pan Jerzy Ptak potwierdził, Ŝe sprzęt jest najwyŜszej klasy i równieŜ oczekuje, Ŝe jak najszybciej 
pacjenci będą mogli z niego korzystać. Myśli, Ŝe w ciągu 2-3 tygodni umowa zostanie podpisana  
i będzie uwzględniała wszystkie zgłaszane przez szpital uwagi. 
 
Radny Stanisław Kowolik odnosząc się do kwestii dostosowania szpitala powiedział, Ŝe jak rozumie 
ten proces dostosowania trwa juŜ od jakiegoś czasu. 
 
Pan Jerzy Ptak odpowiedział, Ŝe rozporządzenie Ministra Zdrowia nosi datę 26 czerwca 2012 roku. 
 
Członek Zarządu Powiatu Andrzej Elwart zwrócił uwagę, Ŝe program dostosowawczy był juŜ 
realizowany w SP ZOZ-ie i wielokrotnie był zmieniany, a czas na jego przeprowadzenie wydłuŜany. 
Zwrócił uwagę, Ŝe kaŜda kolejna zmiana przepisów wprowadza łagodniejsze wymagania. 
 
Radny Stanisław Kowolik zapytał w jaki sposób zamierza się zaspokoić potrzeby inwestycyjne. 
Rozumie, Ŝe zamierza się aplikować o środki unijne. Zapytał czy Prezes Zarządu WSP S.A. 
spodziewa się otrzymać 100% tych środków. 
 
Pan Jerzy Ptak odpowiedział, Ŝe bardzo by chciał Ŝeby tak było, ale zdaje sobie sprawę, Ŝe nie jest  
to moŜliwe. Jednak uwaŜa, Ŝe przedsięwzięcie uda się zrealizować, poniewaŜ pewne kwestie zostały 
juŜ podniesione i jest juŜ projekt. Dodał, Ŝe mówi się o przedłuŜeniu terminu dostosowania  
do wymagań unijnych. Obecnie jest to rok 2018. 
 
Radna Krystyna Trzęsiok zapytała czy szpital z tytułu wynajęcia pomieszczeń pod oddział kardiologii 
inwazyjnej pozyskuje jakieś środki. Ponadto zapytała czy szpital dysponuje rezonansem 
magnetycznym. 
 
Pan Jerzy Ptak odpowiedział, Ŝe szpital juŜ pozyskał środki w kwocie 3 600 000 złotych. Odnosząc się 
do sprawy rezonansu wyjaśnił, Ŝe to nie szpital jest właścicielem tego sprzętu, ale z niego korzysta. 
Ponadto przedstawił problem sporu zbiorowego, który powstał w szpitalu w 2014 roku oraz  
kwestię stanowisk kierowniczych. Następnie przedstawił informację dotyczącą działalności 
Wielospecjalistycznego Szpitala Powiatowego S.A. w Tarnowskich Górach za IV kwartał 2014 roku,  
w tym informację o sytuacji finansowej Spółki (załącznik nr 2). 
 
Radny Jan Gryc poprosił, aby Prezes Zarządu WSP S.A. potwierdził, Ŝe szpitalowi nie grozi upadłość 
i zamknięcie, jak wróŜyła to opozycja. 
 
Pan Jerzy Ptak odpowiedział, Ŝe wszystko zmierza ku dobremu finałowi i poza tym, Ŝe są problemy  
z odmłodzeniem personelu i zatrudnianiem na neurologii, to większych zagroŜeń nie ma. Stwierdził,  
Ŝe z zatrudnieniem sobie poradzi. Zwrócił uwagę, Ŝe na rynku usług medycznych brakuje pewnych 
specjalistów. Podkreślił, Ŝe podejmowane są wszelkie działania zmierzające w dalszym ciągu  
do ograniczenia kosztów technicznych. 
 
Radny Stanisław Kowolik zapytał czy Prezes Zarządu WSP S.A. jest obecnie jedynym dyrektorem  
w WSP S.A., bo jak rozumie w ubiegłym roku było trzech dyrektorów, którzy otrzymywali uposaŜenie  
na poziomie o wiele wyŜszym. 
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Pan Jerzy Ptak odpowiedział, Ŝe oprócz niego jest jeszcze dyrektor ds. medycznych. Powołanie takiej 
osoby było konieczne dla realizacji kontraktu z NFZ. Osoba ta jest lekoznawcą, której wiedza pozwala  
na uzyskanie oszczędności przy zakupie leków. 
 
Radny Stanisław Kowolik powiedział, Ŝe rozumie Ŝe z ww. trzema osobami w randze dyrektorów 
nastąpiło rozstanie w sensie formalno-prawnym, ale pozostały jeszcze skutki finansowe z tym 
związane. 
 
Pan Jerzy Ptak odpowiedział, Ŝe cała ta sprawa potrwa jeszcze do końca czerwca 2015 roku. 
 
Radna Krystyna Trzęsiok powiedziała, Ŝe o dobrej sytuacji szpitala i o „wychodzeniu na prostą” 
przeczytała w prasie w dniu 14 listopada 2014 roku. 
 
Członek Zarządu Powiatu Andrzej Elwart stwierdził, Ŝe naleŜy powiedzieć uczciwie, Ŝe „Pan Prezes 
duŜo wniósł a poprzednicy coś tam zrobili”. 
 
Radny Stanisław Kowolik zapytał czy poprzednie kierownictwo szpitala przekazywało do Starostwa 
tego rodzaju sprawozdania finansowe i czy te dokumenty są w posiadaniu Starosty lub Wydziału 
Zdrowia. Dodał, Ŝe chciałby się zapoznać z kilkoma takimi analizami. Zapytał czy ma wystąpić  
z wnioskiem o moŜliwość zapoznania się z tymi dokumentami. 
 
Starosta Tarnogórski Józef Burdziak poprosił, aby radny sprecyzował o jakie dokumenty mu chodzi. 
Jest Wydział Zdrowia, Spraw Społecznych i Nadzoru Właścicielskiego oraz osoba, w której pionie 
organizacyjnym były sprawy szpitala. Dodał: „proszę o sprecyzowanie we wniosku o jakie dokumenty 
chodzi”. 
 
Radny Stanisław Kowolik powiedział, Ŝe nie chce naraŜać Starostwa na koszty i zaproponował,  
Ŝe zapozna się z tymi dokumentami na miejscu w Wydziale w obecności pracownika. 
 
Członek Zarządu Powiatu Andrzej Elwart powiedział, Ŝe radny musi wskazać jakie dokumenty naleŜy 
przygotować. Dodał, Ŝe jeŜeli dokumenty dotyczą szpitala, to są w szpitalu. 
 
Radny Stanisław Kowolik odpowiedział: „wszelkiego rodzaju materiały dotyczące sytuacji finansowej”. 
Dodał, Ŝe ma na myśli sprawozdania, które prezes szpitala przekazywał do Starostwa. Rozumie,  
Ŝe ma sprecyzować za jaki okres i jakiego rodzaju dokumenty. Zaproponował, Ŝe zapozna się z tymi 
dokumentami w Wydziale Zdrowia, a później sprecyzuje, którymi dokumentami jest zainteresowany. 
 
Starosta Tarnogórski poprosił aby radny sformułował wniosek na piśmie. 
 
Ad. 1b) 
Pan Cezary Baryłko Skarbnik Powiatu przedstawił projekt uchwały w sprawie budŜetu Powiatu 
Tarnogórskiego na 2015 rok. 
 
Przewodniczący Komisji, w związku z brakiem pytań, poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały w głosowaniu: 3 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 
2 głosy „wstrzymujące się”. 
 
Ad. 1e) 
Pan Cezary Baryłko Skarbnik Powiatu przedstawił projekt uchwały w sprawie emisji obligacji 
komunalnych Powiatu Tarnogórskiego oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 
Dodał, Ŝe Zarząd przygotuje autopoprawkę do projektu uchwały dotyczącą wysokości marŜy. 
 
Radny Stanisław Kowolik poprosił o określenie jakim kosztem uda się pozyskać 16 mln złotych. 
 
Skarbnik Powiatu powiedział, Ŝe przyjął załoŜenie, Ŝe WIBOR będzie w granicach 2,5%  
a marŜa 3 %, co daje łącznie 5,5% w skali roku przez wszystkie lata. Zwrócił uwagę, Ŝe tak jednak  
nie będzie, bo nie ma takiego podmiotu, który nie zagwarantowałby sobie w umowie, Ŝe WIBOR jest 
zmienny. Kwota jest znacząca, ale efekt jest o wiele większy, bo pozwoli na przyjmowanie budŜetów, 
uzgadnianie WPF i zachowanie wskaźników, co jest kosztem niewymiernym. Myśli, Ŝe ostatecznie 
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koszt będzie mniejszy. NaleŜy pamiętać o jednorazowej prowizji za uruchomienie, która nie powinna 
być wyŜsza niŜ 35 000 złotych i moŜe być płacona w dwóch ratach. UwaŜa, Ŝe WIBOR i marŜa 
powinny zamknąć się w granicach 5% rocznie. 
 
Radny Jan Gryc zapytał w jakim momencie byłby teraz Powiat gdyby wprowadzono te działania tak 
jak zamierzano 3 lata temu, ale Inicjatywa Obywatelska to zablokowała. 
 
Skarbnik Powiatu odpowiedział, Ŝe gdyby w 2013 roku udało się takie działania przeprowadzić,  
to pozwoliłoby to na komfort uchwalenia budŜetu w „normalnym trybie”. BudŜety byłyby trudne,  
ale wskaźniki zostałyby zachowane. Projekt budŜetu oraz WPF zostałyby zaopiniowane przez RIO 
pozytywnie. 
 
Radny Stanisław Kowolik stwierdził: „gdybyście odpowiednio rozmawiali z Inicjatywą i Inicjatywę 
przekonali, to z pewnością Inicjatywa byłaby „za”. 
 
Członek Zarządu Powiatu Andrzej Elwart przypomniał, Ŝe poprzedniej kadencji kluby radnych  
z opozycji przysłały pismo, w którym poinformowały, Ŝe popierają konsolidację zadłuŜenia, po czym  
na sesji zagłosowali przeciwko wprowadzeniu projektu uchwały do porządku obrad sesji. 
 
Radny Stanisław Kowolik powiedział, Ŝe trudno jest mu się do tego odnieść, ale uwaŜa, Ŝe gdyby 
ówczesny Zarząd Powiatu przekonał opozycję, to poparłaby zaproponowane przez Zarząd 
rozwiązanie. 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały w głosowaniu: 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 
1 głos „wstrzymujący się”. 
 
Ad. 4 
Komisja w głosowaniu: 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”, przyjęła protokół  
nr 2/15 z posiedzenia Komisji w dniu 11 lutego 2015 roku. 
 
Ad. 5 
Nikt nie zabrał głosu w tym punkcie. 
 
 
Porządek posiedzenia Komisji został wyczerpany. Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
 
 
 
 

Przewodniczący Komisji ds. Ochrony Zdrowia,  
Rodziny i Spraw Społecznych 

 
 

(-) Jerzy Słodczyk 
 
 


